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PROTOKOLL KRETSSTYRET 
 

       KS-møte nr. 17/2022-2024   

       Utsendelsesdato: 16. februar 2024 

       Merknadsfrist: 26. februar 2024 

 

Møtetid: Mandag 12. februar 2024       Møtested: Brynsveien 13 (Teams) 
 

  Til stede Forfall Ikke møtt 

Leder: Marcela Montserrat Fonseca Bustos  X   

Nestleder: Frode Jacobsen X   

Medlem: Lars Trælvik X   

Medlem: Hedi-Anne Birkeland   X  

Medlem: Caroline Saastad X           

Medlem: Pia Kristensen Moe X          

Medlem: Karmjit Grewal         X  

Ansattes repr.: Rune Hebjerk X   

1. varamedlem: Junjie Cao X   

2. varamedlem: Birgit Opland X   

Generalsekretær: Magne Brekke X   

Seniorrådgiver: Robert Gausen X   
------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Nichlas Berg, Audun Eikeland og Tone Holm Dagsvold fra administrasjonen deltok i hele 

møtet. 

Nina Aggarwal fra administrasjonen deltok i behandlingen av sak K-166.  

Christine Svoren fra administrasjonen deltok i behandlingen av K-170. 

 

Sakliste: 

K-164 Godkjenning- KS-protokoll nr. 16/2022-2024  

K-165 Status ungdomsutvalget  

K-166 Regnskap 2023 

K-167 Utvikling av avdeling aktivitet og helse 

K-168 Krav til søkere av offentlige tilskudd 

K-169 Revisjon av retningslinjene for kommunale bidrag til idretten i Oslo  

K-170 Revisjon av retningslinjene for tildeling av tid i kommunale anlegg  

K-171 Revisjon av retningslinjene for ISU  

K-172 OIKs innsatspris og hederspris  

K-173 Endring OIKs lov 

K-174 Kriterier for fordeling av ekstra midler til idretten 

K-175 Strategisk plan 2024-2028 – høringsforslag 

K-176 Innspill til revidert budsjett Oslo kommune 

K-177 Utvikling Ekeberg – status og fremdrift 

K-178 Orienteringssaker 

- Arbeid mot rasisme og diskriminering  

- Den store kompetansedagen 27.april  

- Årsmøte OOF tirsdag 23.april 

- Avvikling Oslo Idrettshaller AS 

- Styremedlemmer Skøytemuseet 
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K-164 Protokoll   

KS-protokoll nr. 16/2022-2024. 

 

Vedtak: 

 Protokollen ble godkjent. 

 

 

K-165 Status ungdomsutvalget 

Yassin Merabeth og Nina W Thorstad fra ungdomsutvalget i OIK presenterte utvalgets 

aktiviteter og planer for tiden fremover.  

 

Kretsstyret stilte spørsmål om ungdomsutvalgets ønsker og behov, og diskuterte 

hvordan samarbeidet mellom utvalget og kretsstyret kan bedres.  

 

Vedtak: 

 Kretsstyret tok saken til orientering. 

 

 

K-166 Regnskap 2023 

Generalsekretæren og Nina Aggarwal innledet til saken, og presenterte regnskapet og 

den økonomiske årsberetningen for 2023 slik det foreligger. 

 

Kretsstyret stilte spørsmål og ba om at administrasjonen går igjennom notene til 

regnskapet og sikrer at de forklares tydelig.  

 

 Vedtak: 

Kretsstyret tok foreløpig regnskap og årsberetning for 2023 til orientering, og vil 

behandle endelig regnskap og årsberetning per e-post når revisjonen er ferdigstilt. 

 

 

K-167 Utvikling av avdeling aktivitet og helse 

Nichlas Berg fra administrasjonen innledet til saken og presenterte folkehelsearbeidet i 

Oslo Idrettskrets. Utfordringer og muligheter i den videre driften av avdelingens 

aktiviteter ble presentert.  

 

Kretsstyret stilte spørsmål og diskuterte idrettens engasjement i folkehelsearbeidet. 

 

Vedtak: 

Kretsstyret tok saken til orientering og ba administrasjonen om å videreutvikle 

avdelingen i samsvar med informasjon og merknader gitt i møtet. 

 

 

K-168 Krav til søkere av offentlige tilskudd 

Generalsekretæren innledet til saken. Som et resultat av vedtak på idrettstingene i 

2023 er det kommet endringer i lovnormen for idrettslag. Ordningen med forenklet 

lovnorm er avskaffet, men blitt en permanent og utvidet ordning. Administrasjonen la 

frem forslag til ny forvaltningspraksis.  

 

Kretsstyret diskuterte administrasjonens innstilling og støtter forslaget som fremlagt. 

Erfaringene fra den nye praksisen ønskes vurdert etter to år. 
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Vedtak: 

- Kretsstyret anbefaler at alle idrettslag i Oslo som mottar økonomisk støtte 

opprettholder årsmøtevalgt kontrollutvalg.  

- Kretsstyret ba administrasjonen om å etablere egne kontrollrutiner for idrettslag 

uten kontrollutvalg. 

- Kretsstyret ba om en evaluering av ordningen etter to år. 

-  

 

K-169 Revisjon av retningslinjene for kommunale bidrag til idretten i Oslo  

Generalsekretæren innledet til saken og gikk gjennom forslag til endringer i 

retningslinjene for kommunale bidrag som fordeles via OIK. 

 

Kretsstyret gikk gjennom forslaget og diskuterte de foreslåtte endringene. 

Gruppetilskuddet til idrettslag ble problematisert, og styret ba om at dette temaet tas 

opp til vurdering i neste runde. 

  

 Vedtak: 

Kretsstyret vedtok retningslinjer i tråd med saksfremlegget. 

 

 

K-170 Revisjon av retningslinjene for tildeling av tid i kommunale anlegg 

Generalsekretæren innledet til saken. Det foreligger ingen forslag og administrasjonen 

innstiller på at retningslinjene vedtas uten endringer.  

 

Vedtak: 

Retningslinjene for aktivitetssaler, idrettshaller, isanlegg, svømmeanlegg og uteanlegg 

ble vedtatt uten endringer. 

 

 

K-171 Revisjon av retningslinjene for ISU  

Saken ble foreslått utsatt. 
 

Vedtak: 

Saken ble utsatt. 

 

 

K-172 OIKs innsatspris og hederspris  

Generalsekretæren innledet til saken og la frem administrasjonens forslag til endringer 

i statuttene for innsatspris og hederspris i OIK. Administrasjonen foreslår å avvikle 

ordningen med innsatspris med den begrunnelse at Oslo kommunes årlige markering 

fyller samme funksjon. 

 

Kretsstyret gikk gjennom forslaget og diskuterte administrasjonens forslag. Styret 

stilte spørsmål og kom med forslag til formuleringer i statuttene for hedersprisen. 

 
 

Vedtak: 

- Kretsstyret vedtok å avvikle innsatsprisen i OIK. 

- Kretsstyret ba administrasjonen om å revidere statuttene for hedersprisen i OIK i 

tråd med de endringer som fremkom i møtet.  
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K-173 Endring OIKs lov 

Generalsekretæren innledet til saken. Kretsstyret har som oppgave å sørge for at 

idrettskretsens lover er oppdatert i tråd med lovnorm for idrettskretser (NIFs lov). 

 

Vedtak: 

OIKs lov justeres i tråd med saknotatet. 

 
 

K-174 Kriterier for fordeling av ekstra midler til idretten 

Generalsekretæren innledet til saken. Administrasjonens foreløpige vurderinger av 

kriterier for fordeling av ekstra midler til idrettslagene over statsbudsjettet ble lagt 

frem for diskusjon i kretsstyret. 

 

Kretsstyret diskuterte de sentrale momentene i fordelingskriteriene. 

 

Vedtak: 

- Kretsstyret ba administrasjonen om å utarbeide forslag til kriterier og forslag til 

fordeling basert på saksfremlegget og momenter framkommet i møte.  

- Kriterier legges fram til endelig vedtak på neste møte. 

 

 

K-175 Strategisk plan 2024-2028 – høringsforslag 

Generalsekretæren innledet til saken og la frem forslag til høringsutkast for ny 

langtidsplan i OIK. 

 

Kretsstyret diskuterte prosessen for utarbeidelsen av planen, samt planens innretning 

og formuleringer.  

 

Vedtak: 

Kretsstyret ba administrasjonen om å sende ut høringsforslaget som fremlagt i 

saknotatet.  

 

 

K-176 Innspill til revidert budsjett Oslo kommune 

Generalsekretæren innledet til saken og la frem administrasjonens forslag til budskap 

til Oslo kommunes reviderte budsjett for 2024.   

 

Kretsstyret diskuterte aktuelle tilleggsforslag til budsjettarbeidet. Administrasjonen ble 

bedt om å sjekke ut eventuelle investeringsklare anleggsprosjekter som kan fremmes, 

herunder kunstgressbaner.  

 

Vedtak: 

OIK gir innspill til revidert budsjett i tråd med administrasjonens notat og merknader 

fremkommet i møtet. 

 

 

K-177 Utvikling Ekeberg – status og fremdrift 

Generalsekretæren innledet til saken og la frem status for arbeidet med Campus 

Ekeberg.   
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Vedtak: 

Kretsstyret tok saken til orientering og ba generalsekretæren om å følge opp i tråd med 

de merknader som fremkom i møtet. 

 

 

K-178 Orienteringssaker  

 

Arbeid mot rasisme og diskriminering  

Generalsekretæren orienterte om arbeid innenfor temaene rasisme og diskriminering.  

 

Den store kompetansedagen 27.april  

Generalsekretæren orienterte om programmet for den store kompetansedagen 27. april.  

 

Årsmøte OOF tirsdag 23.april 

Generalsekretæren orienterte om årsmøte i Oslo og omegn friluftsråd.  

 

Avvikling Oslo Idrettshaller AS 

Generalsekretæren orienterte om at Oslo Idrettshaller AS er avviklet. 

 

Styremedlemmer Skøytemuseet 

Generalsekretæren orienterte om at generalsekretæren ivaretar OIK sin plass på 

Skøytemuseet. 

 


